
Protokoll för Bernalyckans samfällighetsförenings årsmöte 2018 

        

Dag Lördagen den 3/2 2018 

Tid 14.00 

Plats Falkvikskyrkan 

 

      §  1 Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 

Arne Lindén öppnade mötet och mötet godkände dagordningen 

      §  2 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Eskil Jemn valdes till ordförande 

  Christer Åberg valdes till sekreterare 

   

      §  3 Val av två justeringsmän 

  Ronny Persson och Mats Gadd valdes till justeringsmän 

 

§  4 Styrelsens och revisorernas berättelser 

  Christer Åberg läste upp verksamhetsberättelsen 

  Revisorerna läste upp sin berättelse 

 

§  5 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

  Mötet beslutade om ansvarsfrihet för styrelsen 

 

§  6 Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmar 

Simone Lilja hade inkommit med en motion angående tillfälliga 

parkeringen att den ska göras i ordning till en grusbelagd 

parkering eller återställas till en gräsyta. 

  Styrelsen har tagit in ett anbud och det kostar ca 25 000 kr 

  att göra i ordning ca 100 m2. 

  Mötet beslöt att stänga den tillfälliga parkeringen och göra  

  i ordning gräsytan 

Diskuterade vad vi ska göra med avställda bilar som är  

 parkerade inom området. 

  Arne gick igenom vilka regler vi har nu. 

  Mötet beslöt också att avställda bilar får stå max en månad inom  

  området. Vid längre tid måste man kontakta styrelsen. 



 §  7 Beslut om arvoden för styrelseledamöter och revisorer 

 

 Mötet bestämde om oförändrade arvoden för styrelseledamöter 

och revisorer  

 

§  8 Budgetförslag för 2018 inklusive beslut om föreningsavgiften 

 

  Helena redogjorde för budgetförslaget och föreningsavgiften 

  Mötet antog förslaget 

 

§  9 Val av styrelse och styrelseordförande 

Det inkom ett förslag om att utöka styrelsen till sex ledamöter 

eventuellt fem ledamöter och en suppleant. 

Mötet beslöt att det även i fortsättningen ska vara fem ordinarie 

ledamöter och ingen suppleant. 

  Helena Lindblom omvaldes till kassör på två år 

  Christer Åberg omvaldes på två år 

  Lena Toft omvaldes på två år 

  Simone Lilja nyval på ett år 

   

§ 10 Val av revisorer, suppleanter och valberedning 

 

  P-A Knutsson valdes till revisor på ett år 

  Arne Svensson valdes till revisor på ett år 

  Caroline Mårtensson valdes till revisorssuppleant 

  Gun Ahlgren valdes till revisorssuppleant 

 

   Sten.Åke Jönsson och Ronny Nilsson valdes till  

  valberedningen 

 

  



§ 11 Övriga frågor 

- Styrelsen sätter in regler för snöröjning på hemsidan 

- Garageportarna behöver smörjas upp. Hör med Sten-Åke. 

- Det är bra om man meddelar sina garagegrannar om koden 

till sitt garage, för ibland glömmer man att stänga garaget. 

På skötseldagen ska alla skriva sin garagekod på insidan 

av garageporten 

- Styrelsen har varit i kontakt med Telia om vi kan få ett avtal  

med dem angående Tv-kanaler. Det var inte lönsamt för oss. 

- Det har kommit ett förslag från en medlem om att vi ska sätta 

solpaneler på garagetaken. Eftersom taken inom en snar 

framtid förmodligen behöver bytas är det inte aktuellt i 

nuläget.  

Annars är styrelsen positiv till förslaget. 

- För att undvika högre kostnader för containern får vi inte 

slänga saker i containern som inte ska slängas där.  

Vad man får och inte får slänga finns på hemsidan. 

- Om någon skaffar elbil måste man själv bekosta  

laddningsstationen. Sedan faktureras man av styrelsen för  

elkostnaden. 

- Använder man sandlådorna måste man lägga på nätet 

efteråt. 

- Diskuterade färgval på husen. 

- Styrelsen ska se över hur skötselområdena sköts 

- Styrelsen avtackade Nisse för ett gott arbete i styrelsen 

 

§ 12 Meddelande om plats där årsmötesprotokollet hålls tillgängligt 

Protokollet anslås på anslagstavlan vid containern och  

 på hemsidan. 

§ 13 Mötet avslutades 

 

____________________________    ___________________________ 

  Mats Gadd justeringsman   Ronny Persson justeringsman 

 

___________________________    ____________________________ 

   Eskil Jemn ordförande             Christer Åberg sekreterare 

 

 

 

 


